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ZAB.0012.3.3.2024 
 
 
 

Protokół nr 2/24 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

Rady Powiatu we Włocławku  
z dnia 8 sierpnia 2024 roku 

  
1) Otwarcie obrad  

 
Pani Barbara Ewa Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
w dniu 8 lipca 2024 r. o godzinie 11:15 otworzyła obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Powiatu we Włocławku. Przewodniczący powitała radnych oraz Pana Karola Matusiaka 
– Wicestarostę, Panią Małgorzatę Kręcicką – Sekretarza Powiatu, Panią Grażynę Wilińską – 
Dyrektora Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu, Panią 
Martę Prylińską – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   
 

2) Stwierdzenie quorum   
 
Przewodniczący Komisji stwierdziła, że w obradach bierze udział 5 radnych, co wobec 
ustawowego składu komisji wynoszącego 5 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 
obrady są prawomocne.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   
  

3) Przyjęcie porządku obrad   
  
Przewodniczący Komisji powiedziała, że członkowie komisji otrzymali porządek obrad 
w brzmieniu: 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 1/24  z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 16 

maja 2024 r. 
5) Informacja z realizacji zadań przez Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Chodczu. 
6) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca kosztów prowadzenia szkół na 

podstawie danych w 2023 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej 
w roku 2023 na realizację zadań oświatowych.  

7) Informacja Zarządu Powiatu dotycząca analizy budżetu powiatu włocławskiego na 
2024 r. w dziale oświata i wychowanie z uwzględnieniem subwencji oświatowej.  

8) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie 
kultury za rok 2023.  

9) Sprawozdanie z realizacji rocznego „Programu współpracy powiatu włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 
3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok”.    

10) Sprawy różne. 
11) Zamknięcie obrad Komisji. 
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Przewodniczący Komisji zapytała radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
i przeprowadziła procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania:  
Za – 5 
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 
przyjęła porządek obrad.   
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   
 

4)  Przyjęcie protokołu nr 1/24 z dnia 16 maja 2024 r.  
 
Przewodniczący Komisji zapytała członków Komisji czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z posiedzenia Komisji z dnia 16 maja 2024 r.? Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem protokołu nr 1/24 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 16 maja 2024 roku i przeprowadziła 
procedurę głosowania.   
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw - 0   
Wstrzymało się - 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że Komisja 
przyjęła protokół nr 1/24 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 16 maja 2024 
r. 
 

5) Informacja z realizacji zadań przez Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Chodczu. 

 
Przewodniczący Komisji poprosiła panią Grażynę Wilińską – Dyrektora PCKZiU w Chodczu 
o przedstawienie informacji. 
Dyrektor PCKZiU w Chodczu poinformowała, że szkoła powstała w 2020 r. na bazie 
organizacyjnej ZS im. Władysława Reymonta w Chodczu.  Szkoła kształci obecnie 310 
uczniów w systemie dziennym oraz ponad 90 w systemie zaocznym na kwalifikacyjnych 
kursach zawodowych. Kształci się w technikum i w branżowej szkole pierwszego stopnia, 
w technikum w zawodach: technik żywienia i usług gastronomicznych, technik pojazdów 
samochodowych, technik logistyk i technik rolnik. W branżowej szkole pierwszego stopnia 
kształci się przede wszystkim mechaników pojazdów samochodowych, jako uczniów oraz 
przyjmuje się pracowników młodocianych. Każdy jeden zawód, który uczniowie sobie wybiorą 
jest realizowany z tego względu, że przedmioty ogólnokształcące są prowadzone w szkole a 
przedmioty zawodowe u pracodawcy. Pracownicy młodociani teoretyczne przedmioty 
zawodowe pobierają na miesięcznych kursach, przyspasabiających ich do nauki, do zawodu. 
Szkoła jest bardzo dobrze wyposażona. Obecnie jest też realizowana sala gimnastyczna.  Szkoła 
jest piękna, nowoczesna i dobrze wyposażona. Dowodem tego, że jest to szkoła środowiskowa, 
jest fakt, że chętnie do szkoły przychodzi młodzież. Nabór jest dosyć dobry, gdyż są 30-
osobowe klasy.  Do szkoły przychodzą nie tylko uczniowie z województwa kujawsko-
pomorskiego, ale z ościennych województw, tj.: wielkopolskiego i łódzkiego. Szkoła była 
budowana na 300 osób, a jest obecnie 310.  W poprzednich latach były zawsze cztery oddziały 
jednego cyklu, czyli cztery pierwsze klasy, cztery drugie. Teraz są  tylko dwie, ale dosyć liczne. 
Szkoła energicznie działa w ramach programu Erasmus'a. Są praktyki zagraniczne. Młodzież 
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jeździ na różne wycieczki krajoznawczo - turystyczne, kulturowe, bierze udział w różnych 
konkursach. Młodzież osiąga dobre wyniki w olimpiadach, w konkursach. Szkoła może 
pochwalić się wysoką zdawalnością matur. Nie było teraz 100% zdawalności matur, gdyż dwie 
osoby będą mieć w sierpniu egzamin poprawkowy z języka angielskiego.  Ukoronowaniem 
szkoły w zeszłym roku było nadanie imienia Władysława Reymonta szkołom wchodzącym 
w skład Powiatowego Centrum. Dzięki temu, że współpraca ze Starostwem układa się bardzo 
dobrze, szkoła osiąga bardzo dobre wyniki.  
Przewodniczący Komisji otworzyła dyskusję.  
Wobec braków głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpiła do procedury 
głosowania. Zapytała, kto jest za przyjęciem informacji?  
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 
przyjęła informację.  
Informacja z realizacji zadań przez Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Chodczu stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

6) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca kosztów prowadzenia szkół na 
podstawie danych w 2023 roku wraz z informacją o wysokości subwencji 
uzyskanej w roku 2023 na realizację zadań oświatowych.  

 
Przewodniczący Komisji poprosiła Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
o przedstawienie informacji. 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że radni otrzymali 
szczegółowe wyliczenia, jak wyglądają koszty prowadzenia szkół powiatowych w 2023 roku 
i wysokości subwencji jaka była.  Do prowadzenia szkół powiat dokłada w ciągu roku ponad 
5 mln zł. Szczegółowe dane są przedstawione w informacji. W kolejnej tabeli są rozbite koszty 
na jednego ucznia. Dane pokazane są na dzień 30 września ze względu na to, że na ten dzień 
naliczana jest subwencja na dany rok kalendarzowy i pokazana jest liczba uczniów, jaka 
wówczas obowiązywała. Jeżeli  są jakieś zmiany, to wtedy jest subwencja wyrównawcza 
w kolejnym roku. Są również przedstawione koszty utrzymania szkół niepublicznych, na które 
powiat również otrzymuje subwencję oraz na zadania, które są już prowadzone przez wydział 
typu komisje egzaminacyjne, doskonalenie zawodowe nauczycieli.  
Przewodniczący Komisji otworzyła dyskusję.  
Wobec braków głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpiła do procedury 
głosowania. Zapytała, kto jest za przyjęciem informacji?  
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 
przyjęła informację.  
Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca kosztów prowadzenia szkół na podstawie 
danych w 2023 roku wraz z informacją o wysokości subwencji uzyskanej w roku 2023 na 
realizację zadań oświatowych stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
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7) Informacja Zarządu Powiatu dotycząca analizy budżetu powiatu włocławskiego 
na 2024 r. w dziale oświata i wychowanie z uwzględnieniem subwencji oświatowej.  
 

Przewodniczący Komisji poprosiła Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
o przedstawienie informacji. 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że w informacji są  
przedstawione wszystkie koszty utrzymania szkół powiatowych. W tym roku tj. prognoza, 
z której wynika, że  ok. 7 mln zł powiat będzie musiał dołożyć do realizacji wszystkich zadań 
oświatowych. W informacji pokazane są wyliczenia. Wszystkie informacje powstały przy 
współpracy z Centrum Usług Wspólnych Powiatu Włocławskiego.  
Przewodniczący Komisji otworzyła dyskusję.  
Wobec braków głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpiła do procedury 
głosowania. Zapytała, kto jest za przyjęciem informacji?  
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 
przyjęła informację.  
Informacja Zarządu Powiatu dotycząca analizy budżetu powiatu włocławskiego na 2024 r. 
w dziale oświata i wychowanie z uwzględnieniem subwencji oświatowej stanowi załącznik nr 
6 do protokołu.  

8) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca realizacji zadań publicznych 
w zakresie kultury za rok 2023.  

 
Przewodniczący Komisji poprosiła Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
o przedstawienie informacji. 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że w informacji są 
opisana  wszystkie wydarzenia, które w 2023 roku odbyły się z podaniem ich kosztów, 
z artystami, jacy wystąpili w trakcie tych wydarzeń. Naczelnik poinformowała też, że 
biblioteka w Izbicy Kuj. ma status biblioteki powiatowej i powiat przekazuje dotację na jej 
utrzymanie. W informacji opisane są też wszystkie wydarzenia. Również są uwzględnione 
wydarzenia, które odbyły się pod patronatem starosty, jak i konkursy prowadzone przez szkoły, 
z podaniem dokładnych kosztów organizacji tych wydarzeń. 
Przewodniczący Komisji otworzyła dyskusję.  
Wobec braków głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpiła do procedury 
głosowania. Zapytała, kto jest za przyjęciem informacji?  
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 
przyjęła informację.  
Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie kultury 
za rok 2023 stanowi załącznik nr 7 do  protokołu.   
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9) Sprawozdanie z realizacji rocznego „Programu współpracy powiatu 
włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2023 rok”.    

 
Przewodniczący Komisji poprosiła Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
o przedstawienie informacji. 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że informacja została 
przygotowana przez Wydział Edukacji i Spraw Społecznych, ale w opracowaniu tej informacji 
brał udział również Powiatowy Urząd Pracy, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie oraz PCZ 
– SPZPS we Włocławku.  W tej informacji są zawarte wszystkie projekty, programy, które przez 
różne instytucje są prowadzone i realizowane w ciągu roku 2023, jak również przez Starostwo.  
Podane są dokładne koszty, jak to wyglądało i z kim współpracowano, oraz co było 
realizowane. 
Przewodniczący Komisji otworzyła dyskusję.  
Wobec braków głosów w dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpiła do procedury 
głosowania. Zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania?  
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdziła, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  
Sprawozdanie z realizacji rocznego „Programu współpracy powiatu włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok” stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  

10)  Sprawy różne  
 
Przewodniczący Komisji zapytała radnych czy w tym  w punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
 

11)  Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 8 sierpnia 
2024 r. o godz. 11:30 zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 

     Przewodniczący Komisji  
   Edukacji, Kultury i Sportu 
  
   Barbara Ewa Kaźmierczak  
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska ……….. 

 


